

# Referat styremøte NJFF-Troms

20.06.2023

Sted: Teamsmøte

Kl.18.00

Til Stede: Harald, Siw, Birgitte, Lise, Geir, Anders, Linda, Håkon, (Karl-Petter)

Forfall: Stian

## **Sak 61-23 Godkjenning av innkallelse og saksliste**

**Vedtak:** Innkallelse og saksliste godkjennes

## **Sak 62-23 Godkjenning av referat fra styremøte nr.7. 11.05.23**

Referat fra siste styremøte er sendt ut i etterkant av styremøte.

**Vedtak:** Referat fra styremøte godkjennes.

## **Sak 63-23 Runde rundt bordet**

- Hva har du gjort siden sist? Kjapp gjennomgang for de som hadde noe å informere om.
- Lokallagsaktiviteter under Friluftslivets uke.

Geir tok opp denne saken. Han forfatter et skriv som sendes ut til lokallagene med informasjon og inspirasjon til å gjennomføre aktiviteter.

## **Sak64/23 oppfølging 52-23 Kvæningen JFF**

- Status for lokallaget
- Gjennomført årsmøte 19.06.23

Regionsekretær orienterte styret om gjennomføring.

Labert oppmøte fra medlemmene. Kun 4 deltakere på årsmøtet.

Årsmøtet ble gjennomført og alle deltakere var enige om at de ønsket å gjøre ett skikkelig forsøk på å få foreninga i gang igjen. De fikk konkrete arbeidsoppgaver som skulle prioriteres dette året.

## **Sak 65-23 Villmarksmessa 2023**

- Evaluering/ gjennomføring
- Planlagte aktiviteter- hvordan gikk disse?
- Forbedringer/ endringer til neste år.
- Egen ansvarsgruppe som kan jobbe med planlegging av messa fram til neste år?

Siw: Roser alle som var innom og bidro til at dette ble en god messe. Effektive når vi sto på og ting gikk kjapt unna.

Lise: Syns det gikk veldig fint. Alle jobbet veldig bra og sto på for at ting skulle gå greit.

Geir: Hvalbiff var en suksess! Aktivitetene var også en suksess. Ikke like stor suksess med knuter- her er muligheter for forbedringer.

Anders: Tennstål fungerer bra. Mangler litt på informasjonssidene. Kan bli bedre på å informere om aktiviteter i regi av NJFF-Troms, slik at besøkende kan melde seg på disse.

Vedtak:

Arbeidsgruppe, Geir, Harald, Lise og Birgitte.

### **Sak 66-23 Uakseptable hendelser under Villmarksmessa 2023**

Sak unntatt offentlighet

### **Sak 67-23 Skibotn JFF oppfølging sak 42/23**

Skibotn JFF har formelt søkt om opptak til NJFF.

Saken ble behandlet av styret under sak 42/23. Styret var positiv til opptak i NJFF, men ønsket å følge normal prosedyre. Etter dette vedtaket, ble det skrevet et høringsbrev som ble sendt ut til alle tilsluttende lokalforeninger. Etter høringsfristens utløp, var det kun kommet en tilbakemelding. Kitdalen JFF var positiv til at Skibotn JFF skulle bli en del av NJFF og så fram til et samarbeid mellom lokallagene.

Styrets videre behandling av saken.

vedtak:

Styret og NJFF- Troms stiller seg positiv til Skibotn JFF søknad om opptak i NJFF. Innstillingen sendes videre til NJFF sentralt og forbundsstyret for endelig avgjørelse.

Enstemmig vedtak fra styret.

### **Sak 68/23 oppfølging av sak 56-23 Kvinnekonferanse 2023**

Tid: 11-13 august

Planer og ansvarsfordeling

Statusoppdatering

Siw sjekker pris på elvebåttur, pris på overnatting og pris på mat.

Tid og sted og det meste av programmet er klart.

Vil bli endelig avklart i neste uke.

### **Sak 69/23 oppfølging av Sak 59 -23 Innspill til representant til Regionutvalget Statskog Troms**

- Wiggo Gamst går av som NJFF- Troms representant i Regionutvalget Statskog Troms. Han har hatt dette vervet i 8 år og velger å trekke seg etter denne perioden.
- NJFF-Troms må komme med innspill til en ny kandidat og det er ytre ønske om at denne kandidaten skal kunne stille til valg som leder av Regionutvalget.

- Konstituering av nytt regionutvalg vil skje etter valget kommende høst. Jan/feb 24.

Forslag til kandidater:

Rolf Johansen- er et forslag fra Håkon Strand

Siw snakker med Rolf Johansen

Svein Edgar Pedersen er også en kandidat som kunne vært aktuell.

Ann Eva Isaksen- tidligere leder i NJFF Troms og Nestleder i forbundsstyret.

Siw tar kontakt med alle kandidatene og forhører seg om de kan være interessert.

### **Sak 69 -23 Foliering av tilhenger**

Som en del av markedsføringen av NJFF- Troms og våre lokallag, har det kommet et ønske om at tilhengeren vår blir foliert med bilde, navn, logo og QR koder for medlemskap.

RS jobber med å innhente tilbud på dette.

#### **Vedtak:**

Styret innstiller til foliering av tilhenger til tilbudt fra Sivra.

### **Sak 70 -23 Eventuelt**

Neste styremøte satt til:

Tirsdag 29.august. Fysisk styremøte på Bardufosstun.

RS booker Bardufosstun